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PROTOKÓŁ NR X/2016 

Z ZEBRANIA RADY SOŁECKIEJ W KRZEMIENICY 

z dnia 13 grudnia 2016 r. 

 

Zebranie Rady Sołeckiej odbyło się w pomieszczeniu OSP w Krzemienicy pod 

przewodnictwem Pana Wincentego Morycza – Sołtysa Sołectwa Krzemienica. 

W posiedzeniu wzięło udział 9 członków Rady Sołeckiej oraz 4 Radnych Gminy Czarna 

z Krzemienicy - lista obecności stanowi załącznik do protokołu. 

Pan Sołtys zaproponował następujący porządek obrad: 

1) Omówienie spraw dotyczących budowy tzw. „Szerokiej drogi”. 

2) Sprawy dotyczące wydania „Gazety Sąsiedzkiej”. 

3) Sprawy różne i wolne wnioski. 

4) Przyjęcie protokołu z poprzedniego zebrania Rady. 

5) Zakończenie obrad. 

Nikt z obecnych nie wnioskował o zmiany. Porządek obrad przyjęto jednogłośnie.  

Ad 1. Pan Sołtys oraz Pan Mieczysław Rejman przestawili obecny stan prac dotyczących  

budowy tzw. „Szerokiej drogi” informując, że droga została wyznaczona poprzez wbicie 

kołków i trzeba, aby zainteresowani zapoznali się z tym stanem. Padła propozycja zwrócenia 

się do Księdza z prośbą o ogłoszenie w tej sprawie, do którego przygotowania został 

wskazany Pan Mieczysław Rejman. 

Po dyskusji Rada Sołecka jednogłośnie poparła wniosek Pana Kazimierza Balawendra 

proponujący ponowne rozważenie możliwości wykonania przy tej drodze chodnika na 

odcinku między Ośrodkiem Kultury a „Starym cmentarzem”. 

Ad 2. Pan Sołtys omówił trudności wynikające z wydania „Gazety Sąsiedzkiej” wyrażając 

nadzieję na pozytywne zakończenie i wydruk pisma przed świętami. 

Ad 3. Pan Marek Wilczek zaproponował podjęcie działań w kierunku utwardzenia 

nawierzchni obok drogi wojewódzkiej od strony wschodniej w pobliżu stacji kolejowej 

z przeznaczeniem na parking informując, że ten teren jest własnością gminy. Propozycję 

Rada Sołecka jednogłośnie zaopiniowała pozytywnie. 

Ad 4. Do protokołu nr IX/2016 z dnia 22 listopada 2016 r. członkowie Rady Sołeckiej nie 

wnieśli żadnych uwag. Protokół został przyjęty jednogłośnie. 

Ad 5. Na tym posiedzenie Rady Sołeckiej zakończono. 

     

Protokołował Jacek Lalicki 

 


